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فرایند شفافیت و ساده سازی تمدید مجوزهای 
فعالیت اقتصادی در جزیره کیش 

به گزارش اقتصاد کیش، غلامحسین 
مظفری رئیــس هیئت مدیره و مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد کیش در ششمین جلسه 
شــورای معاونین و مدیران سازمان منطقه 
آزاد کیش، روز گذشــته  در ســالن رازی 
مرکــز همایش های بیــن المللی کیش از 
اصلاح شیوه نامه تمدید مجوزهای فعالیت 
اقتصادی با دو محوریت ساده سازی فرایند 
و شفافیت کار در مجموعه این سازمان خبر 
داد و گفت: مسیر فرایند ساده سازی باید به 
گونه ای انجام شود که مراجعه کننده مسیر 
تمدید مجوز فعالیت اقتصادی را با سهولت 

و سرعت بیشتری طی کند. 
غلامحســین مظفری در ادامه افزود: 
بر اساس انجام اقدامات کارشناسی و فنی، 
فرایند شــفافیت سازی تمدید مجوزهای 
فعالیت اقتصادی به صورت زمان بندی شده 
و با در نظر گرفتن منافع مردم و شرکت ها به 
عنوان مراجعه کننده به سازمان منطقه آزاد 

کیش صورت می گیرد.   
دکتر مظفری با اشــاره به همکاری 
های همه جانبه ســازمان منطقه آزاد کیش 
با بخش خصوصی به منظور تحول و رونق 
اقتصادی در جزیره کیش اظهار داشــت: با 

رویکرد ســتاد اقتصادی مقابله با بیماری 
کرونا، انتخاب بخش خصوصی به عنوان 
روســای این کارگروه هــا یک هم افزایی 
خوبی میان این سازمان و فعالین اقتصادی 
ایجاد کرده است و موضوعات اقتصادی با 
محوریت معاونت اقتصادی سازمان منطقه 

آزاد کیش پیگیری می شود. 
وی با بیــان این که مبلغی بالغ بر 50 
میلیارد تومان مصوبه دولت برای حمایت 
از بخش خصوصی در نظر گرفته شده است 
عنوان کرد: در هفته گذشته جلسه شورای 
عالی مناطق آزاد، تجاری و ویژه اقتصادی 
کشور مصوب شد که مناطق آزاد می توانند 

از حمایت های دولت بهره مند شــوند و با 
تعریف پروژه و آغاز فعالیت های اقتصادی 
از مصوبه دولت سهم مناسبی را می توانیم 

به این منطقه اختصاص دهیم. 

رئیس هیئت مدیره ســازمان منطقه 
آزاد کیش در خصوص شــرایط بحرانی 
حاکــم بر جزیره کیــش و تحمیل هزینه 
های مضاعف و کاهش درآمدهای بخش 
خصوصی خاطر نشــان کرد: با توجه به 
این که تحمیل شــرایط کنونی هم متوجه 
ســازمان منطقه آزاد کیش شــده است، 
تلاش می کنیــم ضمن حمایت از بخش 
خصوصی و ایجاد زمینه های مناســب در 
خصوص جلوگیــری از وقفه و رکود در 
پروژه های زیر ساختی و عمرانی شاهده 

رونق دوباره در این منطقه باشیم
غلامحسین مظفری بیان داشت: این 

فعالیت ها می تواند تاثیر مستقیم بر مجموعه 
فعالیت بخش خصوصی داشــته باشد و با 
عبور از این بحران  فرصت های خوبی در 

جزیره کیش فراهم می شود. 

مظفری ضمن تبریک فرا رســیدن 
۲۷ اردیبهشت روز جهانی روابط عمومی 
و ارتباطاات بر لزوم پیشــرفت تکنولوژی 
های نوین ارتباطی در حوزه روابط عمومی 
اشاره داشت و تاکید کرد: مجموعه روابط 
عمومی ســازمان منطقه آزاد کیش از یک 
ظرفیت بالایی برخوردار اســت و باید در 
راستای انعکاس اخبار و اطلاعات سازمان 
به گونــه ای عمل کند که آثار مثبت آن در 
درون و برون سازمانی، جزیره کیش و داخل 
کشور که هر روز اتفاقات جدیدی رخ می 
دهد و تکنولوژی ها در حال تغییر است این 

مجموعه به روز و پیشرو باشد.

مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش 
گفت: تشکیل اتاق فکر ترکیب خوبی از افراد 
سر شــناس و تراز اول کشور در این حوزه 
هستند که از این ظرفیت باید بهره لازم را برد.

گفتنی اســت در این جلســه که با 
حضور غلامحسین مظفری رئیس هیئت 
مدیره و مدیرعامل، محمدرضا مداح مشاور 
و مدیرکل حوزه مدیریت، ناصر آخوندی 
معاون توسعه مدیریت، مصطفی خانزادی 
معاون عمرانــی و زیر بنایی، علی مقدس 
زاده معــاون اقتصادی و ســرمایه گذاری، 
سعید پورعلی معاون فرهنگی و اجتماعی و 
جمعی از مدیران سازمان منطقه آزاد کیش 
برگزار شد، ســید علیرضا علوی رضوی 
مدیــر روابط عمومی و امور بین الملل این 
ســازمان گزارشــی از برنامه های آتی این 

مدیریت ارائه کردند. 

   اقتصاد کیش -  غلامحســین مظفری گفت : اصلاح شــیوه نامه تمدید مجوزهای فعالیت اقتصادی با دو محوریت ساده سازی 
فرایند و شفافیت کار، در دستور کار سازمان منطقه آزاد کیش قرار گرفته است

در ششمین جلسه شورای معاونین و مدیران سازمان منطقه آزاد کیش مطرح شد: 

 اقتصاد کیش - نماینده مردم اردبیل در مجلس خواستار تأیید و تصویب لایحه مناطق 
آزاد تجاری حوزه انتخابیه خود در مجمع تشخیص مصلحت نظام شد و آن را دلیلی برای 

کاهش عدم تعادل و ایجاد توازن ملی و تقویت امنیت ملی دانست.
محمد فیضی زنگیر در نشســت علنی روز گذشــته مجلس شورای اسلامی در نطق 
میان دستور خود ضمن تشکر از تمام کسانی که در زمان بحران کرونا با این ویروس مقابله 
کردند، گفت: ضمن تشکر از دکتر نوبخت مبنی بر تخصیص صد در صدی مصوبات سفر 
وی و تأمین اعتبار راه آهنی که تأمین بودجه آن به یک سراب چندین ساله تبدیل شده بود، 
از طریق مجلس، از وزیر راه و شهرسازی و ریاست بانک ملی تشکر می کنم و می گویم 

مردم انتظار دارند پروژه هرچه سریع تر تکمیل شده و به پارس آباد متصل شود.
نماینده مردم اردبیل، نمین، نیر و سرعین در مجلس شورای اسلامی در ادامه تصریح 
کرد: هدف توســعه ســالانه 50 کیلومتر بزرگراه در استان محروم اردبیل مستمر بوده و راه 
های شریانی نیر-سراب، نمین-آستارا و راه های شمال استان که با زحمات ما نمایندگان 

مجلس دارای ردیف ملی شد، تکمیل و در اختیار مردم قرار گیرد.
وی در ادامه لایحه مناطق آزاد تجاری را در محرومیت زدایی، کاهش عدم تعادل، و 
توازن ملی و تقویت امنیت ملی با اهمیت خواند و افزود: متأسفانه علیرغم تلاش های بی 
وقفه در مجلس، در شورای نگهبان رد شد و مجلس همچنان بر مصوبه خود اصرار خواهد 
داشت لذا امیدوارم مجمع تشخیص مصلحت نظام با عنایت خود به فکر استان های محروم 

کشور باشد که عمدا یا سهوا فرصت سرمایه گذری دولتی نیافتند.
فیضی همچنین با اشاره به رد صلاحیت خود عنوان کرد: ابتدا از مراجع استعلام 4گانه، 
اظهار نظر، لطف اهالی شریف حوزه انتخابیه و دلسوزی امام جمعه اردبیل تشکر می کنم 
و می گویم جوانی 39 ساله، عضو هیأت علمی دانشگاه، فرزند انقلاب با اطمینان از سوابق 
خود، آگاهی از عملکرد و اطلاعات پرونده ای خود در مراجع استعلام 4گانه تأیید شدم اما 

در مرحله هیأت نظارت رد شدم که شکایت کردم.
این نماینده مردم در مجلس دهم ادامه داد: هرچه تلاش کردم در هر مرحله برخوردها 
و صدور رأی علیه اینجانب تشدید شد البته دادن یا ندادن صلاحیت حق شورای نگهبان 
است اما حق ظلم بر خلق خدا در هیچ قانونی نیامده است و همین قانون حق اظهار نظر و 
مشارکت در مسائل کشور را چه به صورت موافق و چه به صورت مخالف به نماینده مردم 
داده است و با باور و اعتقاد از لوایح مهم مثل FATF، دفاع کردم اما مجدد هرچه قانون را 

گشتم، تاوان دادن درباره اظهار نظر و مشارکت درباره قوانین را پیدا نکردم.
وی افزود: این اظهار نظر حقوقدان شــورای نگهبان که می گوید مواردی در پرونده 
ها وجود دارد که ممکن اســت در دادگاه نتوان آن را اثبات کرد اما چون ما آن را می بینیم، 
رد می کنیم، هیچ حقوقدانی را راضی نکرد و اتفاقا ذکر این جمله از زبان حقوقدان شورای 

نگهبان تمامی حقوقدانان و مردم را متحیر کرد.
فیضی در ادامه با بیان اینکه ماده ۲8 قانون انتخابات، شرایط داوطلبان هنگام ثبت نام 
را ذکر می کند، عنوان کرد: همه کسانی که در انتخابات شرکت کردند ذیل التزام به اسلام، 
انقلاب، قانون اساسی و ولایت مطلقه فقیه را تأیید کرده و امضا می کنند لذا به نظر می رسد 
ماده 30 قانون انتخابات باید مد نظر باشد که افرادی که قرار محکومیت دارند از داوطلبی 

در نمایندگی مجلس محروم می کند.
این عضو مجمع نمایندگان اســتان اردبیل در مجلس ادامه داد: نهاد قانونی شــورای 
نگهبان قالب احترام بوده، شرح وظایف گسترده ای دارد و برای نظام ضروری است اما افراد 
عضو آن نباید به گونه ای رفتار کنند که هجمه به سوی این نهاد برود و همه بگویند عملکرد 

و اظهارنظر این افراد در کاهش مشارکت در انتخابات مؤثر بوده است.
عضو کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس شــورای اســلامی در پایان 
خاطرنشــان کرد: من فرزند انقلابم، به وطنم عشــق می ورزم، دینم اســلام است و قانون 
اساسی و ولایت مطلقه فقیه پناهگاه من است و گزارش واهی پرونده سازان و تصمیمات 
بر مبنای این گزارش ها، در اراده من و امثال من در انقلابی بودن و خدمت به همنوعان و 

وطنم اثر نخواهد داشت.

 اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان گفت: طی دو سال اخیر میزان زیربنای کتابخانه های 
عمومی در استان از 3۱ هزار متر مربع به بیش از 38 هزار متر مربع ارتقا یافته است. 

فریدون همتی در جلسه انجمن کتابخانه های عمومی استان هرمزگان با بیان اینکه در حال 
حاضر 8۱ واحد کتابخانه عمومی در هرمزگان وجود دارد، عنوان کرد: از سال 9۶ تا 98 اقدامات 
خوبی برای افزایش فضای کتابخانه های عمومی در هرمزگان صورت گرفته و میزان زیربنای 
کتابخانه های عمومی در استان از 3۱ هزار متر مربع به بیش از 38 هزار متر مربع ارتقا یافته است.

وی ادامه داد: بیش از ۶0 هزار نفر در هرمزگان عضو کتابخانه های عمومی هستند و بیش از 
۷5۶ هزار جلد کتاب و همچنین بیش از پنج هزار صندلی در کتابخانه های عمومی استان هرمزگان 
جهت مطالعه وجود دارد.استاندار هرمزگان با اشاره به لزوم پیگیری تکمیل کتابخانه های نیمه تمام 
در استان، افزود: مجتمع کتابخانه ای شهرستان ابوموسی در سال جاری تکمیل می شود و پیگیری 
تکمیل تعدادی دیگر از طرح های نیمه تمام در حوزه کتابخانه های عمومی نیز صورت می گیرد.

همتی تصریح کرد: در مسابقه کتابخوانی رضوی بیش از ۱4 هزار نفر در استان هرمزگان مشارکت 
داشتند که نشان دهنده علاقه مندی بسیار خوب نسبت به مطالعه در این استان است.وی با اشاره 
به انتخاب روستاهای دوستدار کتاب در کشور، اظهار داشت: از مجموع ۱4۱9 روستای معرفی 
شده در کشور، در مرحله نهایی انتخاب روستاهای دوستدار کتاب، روستای ایسین در شهرستان 
بندرعباس نیز به عنوان یکی از ۱0 روستای برتر دوستدار کتاب در کشور انتخاب شد که این امر 

یک موفقیت فرهنگی برای استان هرمزگان محسوب می شود.
اســتاندار هرمزگان تاکید کرد: با توجه به ظرفیــت و علاقه مندی خوبی که وجود دارد 
باید بیشتر ترویج و نهادینه سازی فرهنگ مطالعه و کتابخوانی در هرمزگان را مورد توجه قرار 
دهیم و در این راســتا توسعه کتابخانه های عمومی در راستای افزایش میزان مطالعه در دستور 

کار قرار دارد.

 اقتصاد کیش -    عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت:  هدف از تأسیس مناطق آزاد 
تبدیل شدن این مناطق به سکوی صادرات بوده است؛ وقتی مناطق فعلی به این اهداف دست پیدا 
نکردند، عقل حکم می کند سیاست گسترش مناطق آزاد و ویژه را با ایجاد مناطق جدید تکرار نکنیم. 
احمد توکلی عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام طی اظهارنظری با بیان اینکه گسترش 
مناطق آزاد بستر رانت خواری را گسترش می دهد، گفت: پس از پیشنهاد افزایش ۱3 منطقه ویژه 
و آزاد از سوی دولت در قالب یک لایحه، کمیسیون اقتصادی تعداد این مناطق را در مجلس نهم 

به ۱0۱ منطقه رساند که از افزایش این چنینی تعداد مناطق آزاد و ویژه احساس شرم می کردم.
وی افزود: افزایش این چنینی تعداد مناطق آزاد و ویژه به معنای آن است که قوانین حاکم بر 
سرزمین اصلی کشورمان را مضر و مغایر با افزایش تولید و صادرات می دانیم. اگر قرار باشد برای 
اکثر نقاط کشور منطقه آزاد و ویژه تأسیس کنیم، نیاز به بازنگری در قوانین مالیاتی، گمرکی و حوزه 
اشتغال داریم.توکلی با اشاره به کارنامه ناموفق مناطق آزاد قبلی در کشور گفت: هدف از تأسیس 
مناطق آزاد فعلی تبدیل شدن این مناطق به سکوی صادرات بوده است؛ وقتی مناطق فعلی به این 
اهداف دست پیدا نکردند، عقل حکم می کند سیاست گسترش مناطق آزاد و ویژه را با ایجاد مناطق 
جدید تکرار نکنیم.عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با انتقاد از کیفیت ارائه لایحه دولت مبنی 
 بر گسترش مناطق آزاد و ویژه گفت: حتی یک برگ گزارش کارشناسی همراه با لایحه پیشنهادی 
دولت برای گسترش مناطق آزاد و ویژه وجود ندارد. اجرای چنین سیاست های عجولانه ای هم 

از سوی دولت و هم از سوی مجلس برای مردم و اقتصاد کشور هزینه به همراه خواهد داشت.
این نماینده ســابق مجلس در ادامه با اشــاره به شکل گیری رانت اطلاعاتی در مناطق آزاد 
تصریح کرد: وقتی خبر از تأسیس منطقه آزاد در گوشه ای از کشور می پیچد، قیمت زمین چندین 
برابر می شود. کسانی که با رانت اطلاعاتی از تأسیس این مناطق مطلع هستند، با خرید قبلی اراضی 
این مناطق به قیمت های نازل، به سودهای هنگفت دست می یابند. البته شخص خاصی را متهم 
نمی کنم ولی بعید نیست دلیل این قبیل تصمیمات عجولانه نیز چنین نفع شخصی یا گروهی باشد.
توکلی با تأیید مشکلات تولیدی و اشتغال در سرزمین اصلی گفت: اگر چنین مفروضاتی بر فضای 
اقتصادی کشور حاکم است و واردات جای صادرات را گرفته، چرا باید علاوه بر ادامه دادن این 

روند، با افزایش پهنه مناطق آزاد و ویژه موجب تشدید این نابسامانی های اقتصادی شویم؟
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام تصریح کرد: عدم شفافیت در مناطق آزاد و وجود 
درب های متعدد ورود و خروجی در مناطق آزاد که گمرک صرفاً در یکی از این درب ها مستقر 

است، حکایت از شکل گیری فساد و سوءاستفاده از مشوق های مقرراتی دارد.
توکلی در پایان با فرض تصویب مجدد لایحه و طرح مربوط به گسترش مناطق آزاد و ویژه 
گفت: موضع مجمع تشخیص مصلحت نظام و شورای نگهبان نسبت به گسترش این مناطق پیشتر 
نیز اعلام شده است. در مناطق آزاد باید بنا بر صادرات باشد؛ لذا با رویکرد فعلی اداره مناطق آزاد، 

هم شورای نگهبان و هم مجمع تشخیص مصلحت نظام مخالف گسترش این مناطق هستند.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام ؛

نیازی به افزایش تعداد  مناطق 
آزاد  در کشور نیست 

 اقتصــاد کیش -   محمد خدادادي معاون امور مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی، ماهیت و چارچوب اخبار تولید شــده در مناطق آزاد را عاملی موثر در معرفی 

ظرفیت های این مناطق به جهانیان برشمرد.
معاون امور مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در دیدار با مدیران روابط 
عمومی مناطق آزاد به مناســبت هفته ارتباطات گفت: ایجاد وحدت رویه و تعامل خبری 
بــا پرچمداران حوزه ارتباطات نقش تاثیرگذاري برقراری ارتباطات و تعاملات با جامعه 

جهانی دارد.
وي افزود: دســتاوردهای حاصل از تولید محتوا در مناطق آزاد، بر ارتقای ســطح 

تعاملات این مناطق با رسانه های ملی و فراملی بسیار موثر است.
خدادادي اظهار داشت: رویکرد تولید محتوا در مناطق آزاد هفتگانه با هدف اثربخشی 
هرچه بیشــتر خبرها، باید به رویکردی ملی تبدیل شــود تا بازتاب درستي از ظرفیت ها و 

مزیت های این مناطق و معرفي آنها به مردم کشور داشته باشد.
معاون امور مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی همچنیــن براي همکاری 
رسانه های کشوری با روابط عمومی های مناطق آزاد اعلام آمادگی کرد و گفت: رسانه های 
سراســري می توانند با هماهنگی دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد تجاری- صنعتی و ویژه 

اقتصادی، در پوشش اخبار این مناطق فعال تر عمل کنند.
محمد خدادادي در ادامه این نشســت با اشاره به ضرورت اطلاع رساني در سطوح 
ملي و بین المللي، بر لزوم تقویت و حمایت از رسانه هاي محلي با هدف انتقال پیام مورد 

نظر به جامعه هدف محلي تاکید کرد.
همچنین در پایان جلسه، بر پوشش خبری ملی کمپین 3۱0 پروژه مناطق آزاد کشور 

به صورت گسترده و با  هماهنگي روابط عمومی های مناطق آزاد هفتگانه تاکید شد.

معاون  وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی :

ماهیت تولید و انتشار  اخبار ، در روند 
جهانی شدن مناطق آزاد موثر است

نماینده مجلس شورای اسلامی ؛

لایحه مناطق آزاد تجاری در 
محرومیت  زدایی و تقویت امنیت 

ملی کمک می کند

استاندار هرمزگان  عنوان کرد :

تکمیل کتابخانه عمومی مرکزی بندرعباس
 با کمک پارک علم و فناوری هرمزگان

رییس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات هرمزگان ؛

سایت پویش امضا برای تردد خودروهای 
مناطق آزاد کیش و قشم مشکلی ندارد 

 اقتصاد کیش -   رییس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات هرمزگان گفت: سایتی که 
تحت عنوان امضای درخواست افزایش محدوده تردد خودروهای مناطق آزاد راه اندازی شده 

کلاهبرداری نیست و امکان سوءاستفاده بانکی از اطلاعات آن وجود ندارد. 
 به گزارش اقتصاد کیش سرهنگ علی اصغر افتخاری در گفت و گو با ایرنا افزود: پلیس فتا 
تمام فعالیت های اینترنتی در سطح استان را به دقت رصد کرده و در صورت مشاهده کوچکترین 

عمل مجرمانه با عاملان آنها برخورد خواهد کرد.
حدود یک هفته قبل پویش جمع آوری امضای مجازی برای درخواست افزایش محدوده 
تردد خودروهای پلاک مناطق آزاد کیش و قشم به سایر نقاط هرمزگان راه اندازی شد که تاکنون 
حدود 50هزار نفر آن را امضا کرده اند.ظرف سه روز گذشته شایعه ها و مطالبی در فضای مجازی 
مبنی بر کلاهبرداری و تخلیه حساب بانکی از کسانی که مشخصات خود را در این سایت ثبت 

می کنند در فضای منتشر شد که موجب نگرانی در افکار عمومی شد.
درخواست افزایش محدوده تردد خودروهای پلاک مناطق آزاد کیش و قشم از مطالبه های 

قدیمی بخشی از مردم هرمزگان است.
این افراد خواهان آن هستند که خودروهای این مناطق مانند خودروهای مناطق آزاد ارس 

و اروند بتوانند در سطح استان رفت و آمد کنند.


